
Karpie dojechały !

Dojechały karpie.

 

Jak pewnie wszystkim wędkarzom wiadomo, karp jest rybą, która w naszym zbiorniku
Borki raczej się nie rozmnoży.

Dlatego też, jak co roku dzięki uiszczanym przez nas wędkarzy opłatom, możliwe było
nabycie u hodowcy i wpuszczenie do naszej wody 350kg tych mniejszych i bardziej
dorodnych okazów karpia.

Oby, ku uciesze nas wszystkich. zaaklimatyzowały się w naszych Borkach jak
najszybciej i dostarczały przy ich połowie jak największych emocji.

 

 

R.R.

23 marca 2024, 00:09


